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Folketingsmedlem Per Clausen (EL) har den 23. august 2012 stillet mig følgende 
spørgsmål S 3936, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 3936:

"Vil ministeren tage initiativ til at ændre reglerne for anvendelsen af midlerne i Nord-
søfonden, så de anvendes til udviklingen af vedvarende energikilder i stedet for at gå 
til udforskning og udvikling af fossile brændstoffer?”

Svar

Som det fremgår af energiaftalen af 22. marts 2012 om den danske energipolitik 
2012-2020 og af Vores energi skal der ske en markant udbygning med vedvarende 
energi, også gennem brug af nye energiteknologier. 

Fordeling af statens indtægter, herunder indtægter fra Nordsøfonden, er imidlertid et 
finanspolitisk spørgsmål. Det er regeringens opfattelse, at statslige skatte- og afgifts-
indtægter ikke på forhånd skal øremærkes til specielle formål, heller ikke når indtæg-
terne stammer fra energisektoren.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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